
BİLGİ TEKNOLOJİLERİ YÖNETİŞİM ve DENETİM KONFERANSI 

Ankara‟da yapıldı… 

 

ISACA İstanbul Chapter, Türkiye Bilişim Derneği, Türkiye İç 
Denetim Enstitüsü ve TODAİE eDevlet Merkezi‟nin desteklediği Bilgi 

Teknolojileri Yönetişim ve Denetim Konferansı‟nın ilki birçok kamu kurumu 
ve özel sektör profesyonelinin katılımlarıyla Ankara‟da 2-3 Aralık 2010 

tarihlerinde gerçekleştirildi… 

Ankara‟da ilk kez gerçekleştirilen bu konferansta bilgi teknolojileri 

yönetişimi ve denetiminde modeller, çerçeveler ve uygulamalar tartışılmış, 
eğitimler verilmiştir. 

BT Denetimleri lüks değil, zorunluluk…  

 

 

Etkinliğin açılışı konuşmalarını 

yapan ISACA İstanbul Chapter 

Başkanı Kaya Kazmirci, TBD 

Başkanı Turhan Menteş, TİDE 

Başkanı Özlem Aykaç ve 

TODAİE eDevlet Merkezi 

Müdürü Türksel Kaya Bengshir 

böyle bir etkinliğin Ankara'da 

gerçekleştirilmesinden duyu-

lan memnuniyetleri iletilmiş- 

ler, bu önemli bilişim etkinliği 

ile bilgi teknolojilerinde yöne- 

Yönetişimi ve Denetimi 

 

 

tişim ve denetimdeki farkındalık düzeyinin arttığını, artık BT 

Denetimlerinin lüks değil zorunluluk haline geldiği belirtmişlerdir 

 



 

Bilgi sistemlerini yönetmek de denetlemek de zorlaşıyor… 

Etkinlikte kamu kurumlarından bankalara, bağımsız denetim şirketlerinden 
iç denetim uygulayan kuruluşlara birçok farklı kuruluş deneyimleri bu 

paylaşmışlardır. Özellikle Coca Cola Enterprises Başkan Yardımcısı ve Bilgi 
Teknolojileri Başkanı Esat SEZER'in tecrübeleri tüm katılımcılar tarafından 

büyük ilgiyle dinlenmiştir. Sezer konuşmasında “her geçen gün bilgi 
sistemlerinin hızlı değişimler geçirdiğini, artık mobil sistemlerin 

hâkimiyetinin büyüdüğünü, dolayısıyla sistemleri yönetmenin ve 

denetlemenin zorlaştığını” belirttiler… 

ISACA Ankara Chapter’ı kuruluyor… 

Konferans Danışma Komitesi üyelerinden  ISACA İstanbul Chapter‟ı Kamu 

İlişkileri Sorumlusu Dr. İzzet Gökhan Özbilgin, ISACA „nın dünyanın en 

önemli bilgi sistemleri denetim ve kontrol derneği olduğunu ve ülkemizde 

de derneğin çalışmalarının büyüdüğünü, yakın bir zamanda Ankara 

Chapter„ının da kuruluş sürecini tamamlayacağını açıkladı... 

 

 


